



Tilstede: Pernille Neesby, Mette Nielsen,
Benthe Flonnov, Majbritt Jensen og Thomas Arentzen.

Fraværende: John Sørensen og Mie Mogensen.

Dagsorden

- **valg referent**
 - Der er enighed om at det er den samme som er referent og der blev stemt om det er Pernille Neesby. Og det blev vedtaget
- **Siden sidst**
 - Juletræet blev ikke til noget det som Thomas Arentzen havde en kontakt med da det ikke var i orden.
 - Vi vil have et træ der bliver fældet så der kommer et nyt træ hvert år.
 - Snakker om budget til juletræ, omkring 1000kr og det er et engangsbeløb, da man jo kan bruge juletræslyset hvert år så længe det holder.
 - Vi skal have en speciel juletræs fod så den holder rigtig godt i vind og vejr.
 - Det koster en del at få lavet sådan en fod, men vi mener at vi sparer en del da vi resten af året ikke kan holde nogle arrangementer grundet covid-19.
 - Thomas Arentzen går videre med foden til Jørgen som muligvis kan lave sådan en.
- **Printer til udskrivning**
 - Printer har Mette Nielsen hjemme hos sig. Hun prøver at få den startet op, ellers har hun backup hos Thomas Arentzen.
- **Forretningsorden**
 - Vi vil godt omskrive dokumentet til et andre program. Det sørger Pernille Neesby for.
- **Klager**
 - Vi har ikke noget med klager at gøre, man skal selv tage kontakt til bolig Næstved. Vi skal sørge for at gøre det helt klart at vi ikke kan gøre noget ved. Det skal vi formidle til andre beboer hvis de kommer til os med nogle klager.
- **Opførelse**
 - Vi skal alle behandle hinanden ordenligt. Vi ser ikke at f.eks. at formanden styrer det hele, men vi ser hele bestyrelsen som en organisation og vi står alle sammen ens i bestyrelsen.

- **Tavshedspligt**
 - Vi har tavshedspligt omkring alt hvad der sker i bestyrelsen, vi må ikke videre give oplysninger eller noget til andre uden for bestyrelsen.
- **Åbent hus**
 - Vi holder åbent hus hver gang 30 minutter før vores bestyrelsesmøde.
 - De kan komme med deres idéer og ønsker til bestyrelsen.
 - Vi møder alle ind 5 min før de andre kommer til åbent hus.
- **Faste dage**
 - Vi snakkede om at vi vil have en fast dag til vores møder, og det bliver onsdag. 11/11-2020, 9/12-2020, 6/1-2021, 3/2-2021, 3/3-2021.
 - Bestyrelsesmøde er fra kl. 19.00 og ikke 5 efter. Da vi starter præcis.
- **Kalender**
 - Mie Mogensen vil godt lave en ny beboer kalender, der skal hænge ude foran på beboerhuset. Der kommer til at stå f.eks. hvornår der er åbent hus.
- **Næste møde**
 - Vi har aftalt de næste par møder.
- **Evt.**
 - Vi har snakket om at vi kan få nogle kogeplader til beboerhuset, da de ikke virker. Man kan ikke varme noget som er i gryder.
 - Vi er blevet pålagt fra gårdmændene om at vi ikke må køre ind ved lejlighederne og læsse af eller når man støvsuger bil osv. Men gårdmændene kører selv med deres biler derind og andre maskiner med nummerplader. Ellers skal der være et underskilt under det skilt der er der i forvejen. Thomas Arentzen tager det videre til bolig Næstved.
 - Rengøring, udlån af fælleslokale. Vi kom til et meget beskidt og klamt lokale efter gårdmændene har været der men har ikke gjort rent eller fejlet efter sig. Vi sender billeder og bilag til Lisbeth Pynt ang. ønsket rengøring på fodbygårdsvejs regning. Vi sender også til Lisbeth Pynt ang. at der et bord inde i lokalet som er blevet mishandlet med rundsav eller andet værktøj, bordet er måske blevet brugt som arbejdsbænk eller bord.
 - Nogle holder der har vi snakket om Majbritt Bak. skulle have ansvaret for nogle for udlån og sørge for at se om alt er gjort rent og tælle om noget mangler.
 - Vi stemmer om at Majbritt Bach, skal have ansvaret for den og den er vedtaget 4 stemte ja, så flertallet vandt.
 - Majbritt Jensen. Spørger ind til om det ikke er klogt at have en reserve hvis nu den anden er syg eller ikke er hjemme. Og det synes vi er en rigtig god idé så Majbritt Jensen, er reserve for anden Majbritt Bak.
 - Anmode bolig Næstved omkring en postkasse til bestyrelsen som skal hænge ved beboerhuset, så beboer kan lægge breve til bestyrelse i ang. ønsker og idéer.
 - Thomas sender mail til Lisbeth pynt, ang. om solcelleapparatet er tændt eller slukket. For hvis det er tændt, så kan det være med til at vi har et stort forbrug af strøm.

- Vi har snakket om at der skal være et depositum ved at leje lokalet, til hvis man har lejet det og at der er nogle fejl og mangler ved rengøring. Så man kan trække nogle penge fra dem der har fået smadret nogle ting eller hvis rengøringen ikke er i orden.
- Vi vil få lavet et skema som Majbritt Bak. kan bruge til at notere om hvad der er smadret.
- Vi vil godt snart have lavet status på beboerhuset, så vi ved hvor mange tallerkner, glas osv. Det gør Mette Nielsen og Thomas Arentzen i løbet af næste uge.
- Lave billeder af border og stole så alle der lejer lokalet kan se hvordan det skal stå når de forlader lokalet.
- Vi vil gerne lave en indsamling til Allan, da vi synes han fortjener det. Vi vil gerne give jer muligheden for at være med til at give flot kurv med slik, chokolade og mm. Vi tænker omkring 20-30 kr. eller hvad folk gerne vil give. Mette Nielsen og Thomas Arentzen kommer til at gå rundt dør til dør og spørge om i vil være med i gaven.
- Det går på tur hvem der kommer og laver kaffe og gør klar til bestyrelsesmødet.

Referent: Pernille Neesby